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MESTO Nové Mesto nad Váhom
Komisia dopravného rozvoja mesta

Zápisnica č. 7/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 11.06.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie (Navrhovatel Martin Kolesár )
2. Kontrola uznesení KDRM zo dňa 16.04.2024
3. Parkovanie v blízkosti katolíckeho kostola na ul. P.Matejku počas konania bohoslužieb (podnet

občanov) (Navrhovatel Bc. Monika Piscová )
4. Vytvorenie jedného parkovacieho miesta na ul. Piešťanská 1206 (podnet občana) (Navrhovatel

Mgr. Andrej Neuschl )
5. Žiadosť FO o vybudovanie dvoch park. miest na ul. Odborárska 23 (Navrhovatel Bc. Monika

Piscová )
6. Rôzne
7. Záver

K bodu č. 1: (Predkladá: Martin Kolesár)

Predseda komisie privítal všetkých členov a zúčastnených hostí,  otvoril rokovanie. Následne dal
hlasovať za program. Členovia odsúhlasili program zasadnutia vo všetkých navrhovaných bodoch.

Hlasovanie o predloženom návrhu za - 7, proti - 0, zdržal sa - 0,

K bodu č. 2:

Tajomníčka komisie informovala členov komisie o splnení jednotlivých záverov, ktoré vyplynuli z
predchádzajúcej  KDRM.

K bodu č. 3: (Predkladá: Bc. Monika Piscová)

Tajomníčka  komisie  predložila  členom komisie  podnet  na  prejednanie,  ktorý  písomne  v  mene
občanov zaslal Miroslav Ostrenka. Podnet sa týka parkovania vozidiel  na ul. P.Matejku, v blízkosti
katolíckeho  kostola  počas  trvania  bohoslužieb,  kedy  parkujúci  návštevníci  kostola  zamedzujú  
obyvateľom tejto ulici  vyjsť z domu zo svojim vozidlom.
Náčelník MsP vysvetlil, že parkovanie v inkriminovanom čase je  v súčasnej dobe monitorované
hliadkou MsP, vodiči sú  napomínaní, došlo k zlepšeniu situácie. K riešeniu by mala výrazne  prispieť
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aj plánovaná úprava dopravného značenia v pešej zóne.

K bodu č. 4: (Predkladá: Mgr. Andrej Neuschl)

Mgr. Andrej Neuschl predniesol žiadosť občana, ktorý požaduje  vybudovať parkovacie miesto na ul.
Piešťanská 1206/48/49. Miesto chce  žiadateľ  vytvoriť zabratím zeleného pásu  nachádzajúceho sa
pred bytovým domom č.48. Komisia neodporúča vytvoriť toto parkovacie  miesto, nakoľko obyvatelia 
bytového domu majú možnosť vybudovať si parkovacie miesta vo vnútri (dvore)  bytového domu ,
čiže na vlastnom pozemku.

K bodu č. 5: (Predkladá: Bc. Monika Piscová)

Tajomníčka predložila členom komisie písomnú žiadosť p. Surana A. Muhammada, ktorú poslal v
zastúpení p. Vladimíry Ondrejčíkovej a ktorou žiada povoliť vybudovanie  dvoch parkovacích miest 
na ul. Odborárska pred rod.domom č. 1385/23, ktorý prednedávnom zakúpil.  Vzhľadom na intenzitu
dopravy a charakter komunikácie (jedná sa o cestu II.triedy kde  nie je možné vytvárať parkovacie
miesta)  preto  komisia žiadosť zamietla .

K bodu č. 6:

Na zasadnutie komisie sa dostavil Mgr. Ján Vojtek, ktorý v mene obyvateľov ul. Holubyho predniesol 
žiadosť   a  tiež  aj  konkrétny  návrh  na  dobudovanie  parkoviska  na  ul.  Holubyho,  vzhľadom na
nedostatočnú kapacitu okolitých parkovísk. Komisia odporúča vybudovanie týchto parkovacích miest.
Ing. Vráblová Bilková k tomuto ešte doplnila informáciu, že vodiči vychádzajúci z parkoviska na
Holubyho ulici majú sťažený výhľad, ktorý spôsobuje nevhodne umistnený betónový kvetináč a preto 
tento žiada odstrániť.

Tajomníčka komisie predložila členom komisie mailom zaslanú žiadosť p. Anny Kozinkovej a p. Lenky
Červenákovej, v ktorej žiadajú umiestniť "spomaľovač"  na príjazdovú cestu  vedúcu do chatového
areálu  k  penziónom  a  Slnečnej  pláži,  z  dôvodu  bezpečnosti  premávky.  Komisia  umiestnenie
spomaľovacieho  prahu na tomto úseku komunikácie neodporúča.

Tajomníčka predložila žiadosť Daniela Kopunca, ktorý  v mene obyvateľov ulice SNP a Jasná navrhuje
rozšíriť počet parkovacích miest na týchto uliciach použitím zatrávňovacích panelov a ďalšie miesto
by  sa  mohlo  vytvoriť   zabratím  zelenej  plochy.  Ing.  Bilková  uviedla  informáciu,  že  riešenie
zatrávňovacími panelmi nie je možné vzhľadom na skutočnosť, že miesto sa nachádza v blízkosti
križovatky a taktiež by nebola dodržaná zákonom stanovená šírka cesty. Druhé riešenie komisia tiež
neodporúča z dôvodu, že sa jedná o terén vo svahu.

Predseda komisie na záver predložil podnet Ing. M. Baču, smerujúci  plánovanej zmene dopravného
značenia  v  pešej  zóne,  konkrétne  DZ  týkajúceho  sa  povolenia  vjazdu  vozidiel  vykonávajúcich
zásobovanie  .  Komisiou  bolo  skonštatované,  že  už  bola  zadaná  požiadavka  na  vypracovanie
projektovej dokumentácie k novému dopravnému značeniu.
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K bodu č. 7:

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a rokovanie komisie ukončil.

Martin Kolesár
predseda komisie

Bc. Monika Piscová
tajomníčka komisie

Priloha:


